
 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 
při Základní škole Jindřichův Hradec II, Janderova 160 

 
Datum jednání:  12. 10. 2022     Čas: 16:00 až 17:00 hodin 

Přítomní členové:  Petra Jahodová, Ing. Ondřej Šimek, Ing. Magda Blížilová, Jana 

Hemberová, Mgr. Lucie Hronová, Mgr. Pavlína Svobodová 

Omluveni:   --- 

Hosté:    Mgr. Jan Javorský – ředitel školy 

................................................................................................................................................................................. 
 

PROGRAM 
 

1. Projednání a schvalování výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2021/2022 
2. Informace o změnách a plnění školního vzdělávacího programu (ŠVP) 
3. Informace o hospodaření školy 
4. Informace o dosavadním průběhu školního roku 
5. Různé 
 

UJEDNÁNÍ  
 
Úvod: 

Předsedkyně školské rady Mgr. Pavlína Svobodová zahájila schůzi školské rady a přivítala 

přítomné členy. Představila nové členy školské rady z řad rodičů – paní Petru Jahodovou a 

pana Ing. Ondřeje Šimka. Také přivítala ředitele školy Mgr. Jana Javorského a následně všechny 

přítomné seznámila s programem jednání. 

 

1. Přítomní se seznámili s výroční zprávou o činnosti školy za školní rok 2021/2022. Obsah 

zprávy okomentoval ředitel školy Mgr. J. Javorský. Výroční zpráva byla schválena 

všemi přítomnými členy (6 – 0 – 0). Ředitel školy předá výroční zprávu v řádném 

termínu zřizovateli školy (prostřednictvím OŠMT MěÚ J. Hradec) a výroční zpráva bude 

také uveřejněna na webu školy. 



2. Ředitel školy seznámil přítomné členy se změnami a plněním školního vzdělávacího 

programu (ŠVP) ŠKOLA ZÁKLAD ŽIVOTA v souvislosti s revizí RVP. Od září 2022 probíhá 

výuka ICT od 4. až do 9. ročníku. Za tímto účelem bylo z NPO pořízeno mnoho nových 

digitálních pomůcek do výuky. 

3. Ředitel školy seznámil přítomné členy s hodnotící zprávou o výsledku hospodaření 

školy za rok 2020 a také se stavem čerpání rozpočtu za rok 2021. Došlo ke snížení 

finančních prostředků na ONIV a škola funguje v úsporném režimu. Ředitel školy 

seznámil přítomné členy s programem „My v tom Jihočechy nenecháme“, do kterého 

je škola zapojena. Informace vzali členové školské rady na vědomí. 

4. Ředitel školy seznámil přítomné členy s probíhajícím školním rokem 2022/2023. Škola 

se snaží co nejvíce využívat dělení žáků do skupin, narážíme však na prostorová 

omezení. Pokračuje i nadále doučování z NPO, podpořeno je z něj cca 200 žáků školy. 

Doučování se týká především hlavních předmětů a anglického jazyka.  

5. Různé 

 Projekt na rekonstrukci učebny F a CH 

 13 žáků zapojeno do programu „Obědy pro děti „ 

 Zvýšení poplatku za školní družinu na 150 Kč za měsíc 

 Spolek rodičů PARTNER – diskuse o možnosti zavedení členských příspěvků pro 

všechny žáky 

 

ZÁVĚR A USNESENÍ 
 

1. Školská rada projednala a schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 

2021/2022. 

2. Školská rada vzala na vědomí informaci o změnách a plnění školního vzdělávacího 

programu. 

3. Školská rada vzala na vědomí hodnotící zprávu o výsledku hospodaření za rok 2021 a 

zprávu o čerpání rozpočtu v roce 2022. 

 

V Jindřichově Hradci dne 12. října 2022 

              Zapsal: Mgr. Pavlína Svobodová 


